

TROY-STAR 2020 Chinese Language Teacher Online Summer Training Program Closing Ceremony

On July 3rd, the 2020 TROY-STAR Chinese Language Teacher Online Summer Program came to a close. Around 80 participants were involved in the closing ceremony. Dr. Rui Feng presided over the closing ceremony. On behalf of the person in charge of the project, Mr. Qiang Chen expressed his gratitude to the staff, trainers and trainees who participated in the project, and congratulated the trainees on successfully completing their studies. After, Dr. Li Fang from the CIT expressed the desire for all the teachers participating in the training to develop and design Chinese cultural activities offline and online with the theme of Terracotta Warriors cultural resources at Troy University taking focus. Later, teacher representatives from 7 states spoke and shared their testimonials, saying that in this training, they not only received knowledge but also gained friendship, which greatly encouraged their future work.

2020 特洛伊大学 “中文之星”汉语教师在线培训夏令营项目圆满闭幕

2020年7月3日，特洛伊大学孔子学院举行2020特洛伊大学“中文之星”汉语教师在线培训项目闭幕式，共计80余人参会。闭幕式由特洛伊大学杰出教授冯睿博士主持。陈强老师代表项目负责人向参与这个项目的工作人员、培训讲师和培训学员表示感谢，祝贺学员完成培训，顺利结业。孔子学院方丽博士在闭幕式中希望各位参加培训的老师一起，以特洛伊大学兵马俑文化资源为主题，共同开发设计线下和线上的中国文化活动。随后，来自7个州的教师代表发言，分享自己的培训感言，表示在这次培训中，不但收货了知识，更收获了友谊，对今后的工作有很大的促进作用。